

# Le Dôme

HOTEL ★★★

## CONDITIONS GENERALES DE VENTE

### ANNULATION

Le montant total des arrhes sera conservé dans le cas où l'annulation surviendrait moins de 15 jours avant la date d'arrivée prévue.

Si l'hôtel n'est pas en mesure de concrétiser la réservation du client dans un délai de 15 jours avant le début du séjour le double des arrhes versées sera remboursé au client.

### SEJOUR ECOURTE

Pour toute interruption de séjour non signalé dans les 72 heures avant la date de départ prévu la valeur d'une nuitée sera facturée par l'hôtel à titre de dédommagement.

### NO SHOW

En cas de no show la valeur d'une nuitée sera facturée et la réservation sera annulée.

## GENERAL CONDITIONS

### CANCELLATION

The total amount of the deposit will be non refundable in case of cancellation less than 15 days prior to the scheduled arrival date.

In case the hotel is not able to provide your accommodation 15 days before your arrival, we owe you the double of the deposit you gave us.

### ANTICIPATED DEPARTURE

Early departure needs to be announced a minimum of 72 hours (3 days) before the booked departure date. In case of shorter notice one hotel night is due.

### NO SHOW

In case of no show one night will be invoiced and the booking will be cancelled

[www.dome-alpedhuez.com](http://www.dome-alpedhuez.com) - e-mail: [info@dome-alpedhuez.com](mailto:info@dome-alpedhuez.com)

BP 9 - 38750 Alpe d'Huez France - tél. 00.33.(0)4.76.80.32.11 - fax 00.33.(0)4.76.80.66.48

SARL KID COGNET - RCS GRENOBLE 508 530 771 00015 - TVA INTRACOMMUNAUTAIRE FR 90 508 530 771 00015